
 

Høringsuttalelse fra Austad grendeutvalg ang hytteutbygging på Kråkestøl 

 

Det har vært stor økning i hyttebygging på Austadhalvøya de siste åra. Denne utbyggingen stiller seg i 
en rekke av mange som alle fører til at trafikkmengden øker betraktelig. Allerede i dag ser vi et 
betydelig antall lastebiler på veien og tungtrafikken vil og øke i forbindelse med bygginga. Dette 
hyttefeltet med potensielt opp mot 90 hytter vil være med på å øke trafikkbelastninga på 
fylkesvegen. Vi ber om at det i alle nye planer, også denne, blir vurdert å stille krav til utbygger om at 
fylkesveg 4080 skal sikres før det blir noen utbygging. Med sikring mener vi gang- og sykkelveg og 
breddeutvidelse. På denne måten kan barn og eldre ferdes tryggere langs vegen. Med bakgrunn i den 
ovennevnte mener vi at vegen må utbedres for å komme eventuelle ulykker i forkjøpet. Det må i 
denne forbindelse også sikres at utkjøring til fylkesveien blir oversiktelig og trygg.  

Det er også viktig for grendelaget at utbygging skjer med hensyn til allmenhetens interesse, både når 
det gjelder tilgjengelighet, turstier, natur- og kulturlandskap og tilgjengelighet til sjøen, for 
fastboende og andre, både under og etter utbygging. Vi ønsker med andre ord at inngrepene, 
spesielt i 100-meters-beltet, ikke tillates større enn det som er helt nødvendig. 

 

Mvh Austad grendeutvalg ved leder Ronny Fredbo 

 


